

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Financial Markets 金融市場

當期課號	3084	Course Number	3084
授課教師	楊宏昌	Instructor	YANG,HUNG CHANG
中文課名	金融市場	Course Name	Financial Markets
開課單位	企業管理系(四進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	近年來，金融市場之進步快速且產品日益增多，將成為財務金融領域之基本知識。本課程將介紹金融市場各項主要工具與相關名詞，以及金融機構的主要功能與業務。	Objectives	In recent years, the advancement of the financial market fleetness and the product increasingly to increase, will become the basic knowledge of the financial management. This course will introduce various main tools and related word of financial market, and the main function and the business affairs of the financial institute.
教材	1.銀行開放客戶索取之各項消費金融商品申請書 2.其他補充資料及指定用書	Teaching Materials	1.The application of consumer finance of the bank. 2.complementary data.
成績評量方式	以下列三項評方式計算總成績： 1.簡報:以相關金融產品為對象，擇一相關之題目為簡報題材。 2.書面資料繳交：將報告內容以word繕打繳交。 3.出席率及課程參與。	Grading	1.presentation 2.Report 3.Class Participation
教師網頁	-		
教學內容	1.何謂金融 2.金融市場 3.利率 4.風險控管 5.金融創新 6.國際金融市場 7.台灣各項消費金融商品流程	Syllabus	1.finance 2.financial market 3.interest rate 4.risk control 5.financial innovation 6. international financial market 7.The processes of consumer financial productions in Taiwan.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。